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Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden 
 
Datum: 2024-02-12 
Tid: 13:30–16:30 
Plats: Dialogen, Rådhuset 
 
Närvarande ledamöter 
Christopher Hedbom Rydaeus (M) 
Marie Brorson (S) 
Susanne Lindholm Henningsson (KD) 
Eva Chrapkowska (S) 
Zezo Alnaji (S) 
Inger Westerberg (S) 
Antti Ahtiainen (S) 
Madeléne Ljungström (M) 
Magnus Stålberg (M) 
Abdulrahman Ibrahim Muhammed (C) 
Peter Johansson (C) 
Christer Johansson (SD) 
Lars-Göran Hildor (V) 
Gunilla Werme (L) 
 
Tjänstgörande ersättare 
Suzanne Gynnhammar (S) Ersätter Kent Vallén (S) 
Krister Rickardsson (SD) Ersätter Jan Murman (SD) 
Levi Rönnberg (L) Ersätter Markus Allard (ÖrP) 
 
Närvarande ersättare 
Karl-Bertil Persson (S) 
Ingegerd Flock Andersson (M) 
Leif Lundell (C) 
 
Övriga 
Maria Viduss Nämndsekreterare 
Nima Poushin Förvaltningsdirektör  
Stefan Ask Biträdande förvaltningsdirektör 
Elinor Sörensson Socialsekreterare  
Annika Ramberg Controller 
Tina Ottosson                        Verksamhetschef 
Markus Karlsson                    Enhetschef 
Madelene Lagerlöf                 Verksamhetschef 
Bo Andersson                        Enhetschef  
Simon Ekdahl                        Strateg 
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Ann-Kristin Norberg HR-partner  
Ashraf Ghotbi Enhetschef 
 
Paragraf 14–16 och 18–34 
 
 
 
 
Maria Viduss, sekreterare 
 
Digitalt justerat protokoll. 
 
 
 
 
Christopher Hedbom Rydaeus (M), ordförande 
 
 
 
 
Lars-Göran Hildor (V), justerare  
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§ 14 Protokollsjusterare  
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus 

Ärendebeskrivning 
Nämnden utser protokollsjusterare som jämte ordförande justerar protokollet 
samt datum för justering.  

Förslag till beslut 
1. Lars-Göran Hildor (V) utses till justerare med Levi Rönnberg (L) som 
ersättare  

2.  Protokollet justeras 2024-02-22 

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

1. Lars-Göran Hildor (V) utses till justerare med Levi Rönnberg (L) som 
ersättare  

2.  Protokollet justeras 2024-02-22 

§ 15 Anmälan av övriga frågor och Godkännande av 
ärendelista 
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus 

Ärendebeskrivning 
Ordförande ger nämnden möjlighet att anmäla övriga ärenden till ärendelistan. 

- Susanne Lindholm Henningsson (KD) anmäler övrig fråga om flödet från 
grundskolan till gymnasiet. Den övriga frågan läggs till ärendelistan ärende 15 
(§28) 

- Susanne Lindholm Henningsson (KD) anmäler övrig fråga om hemlöshet 
och vräkningar. Den övriga frågan läggs till ärendelistan ärende 16 (§29) 

- Susanne Lindholm Henningsson (KD) anmäler övrig fråga om förberedelser 
på Artificiell Intelligens (AI). Den övriga frågan läggs till ärendelistan ärende 17 
(§30) 

- Gunilla Werme (L) och Levi Rönnberg (L) anmäler övrig fråga om 
redovisning av ogiltig frånvaro inom gymnasiet, Komvux och SFI. Den övriga 
frågan läggs till ärendelistan ärende 18 (§31) 

- Gunilla Werme (L) och Levi Rönnberg (L) anmäler initiativ om mer insyn i 
friskolornas verksamhet och resultat. Initiativet läggs till ärendelistan ärende 19 
(§32) 

- Susanne Lindholm Henningsson (KD) anmäler övrig fråga om besparingar på 
Komvux. Den övriga frågan läggs till ärendelistan ärende 20 (§33) 

- Susanne Lindholm Henningsson (KD) anmäler övrig fråga om riktlinjen 80-
90-100. Den övriga frågan läggs till ärendelistan ärende 21 (§34) 
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Förslag till beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningens förslag till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden: 

- Ärendelistan godkänns. 

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

- Ärendelistan godkänns. 

§ 16 Anmälan av jäv  
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus 

Ärendebeskrivning 
Ordförande ber de samlade ledamöterna att föranmäla eventuella 
jävssituationer i samband med behandling av dagens sammanträde. 

Ingen jäv anmäls.  

§ 18 Initiativ från Susanne Lindholm Henningsson (KD) om 
att förbättra arbetsmiljön för eleverna 
Ärendenummer: Gya 1155/2023 
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus 

Ärendebeskrivning 
Susanne Lindholm Henningsson (KD) har den 11 december 2023 lämnat in ett 
initiativ angående att förbättra arbetsmiljön för eleverna. 

Enligt initiativet har det i Forum för samråd framkommit frustration från 
eleverna som borde kunna åtgärdas eller åtminstone återkopplas bättre från 
skolan eller ansvarigt kommunalt bolag. Det finns brister i återkopplingen till 
eleverna i frågor som lyfts. 

Det har också framkommit klagomål från eleverna på arbetsmiljön exempelvis 
gällande ventilation, temperatur samt trasiga, gamla skåp och trånga utrymmen 
i bl.a. omklädningsrum som luktar illa. Det har framkommit att det finns 
ljudstörningar mellan våningar och väggar gör att koncentrationsförmågan 
försämras och försvårar inlärningen. Eleverna upplever återkommande 
problem med cykelstölder på skolorna.  

Vårdprogrammet för Riksgymnasiet på Rudbecksgymnasiet ser att det saknas 
utbildade handledare för APL (arbetsplatsförlagt lärande) ute på arbetsplatser. 
Det är dessutom svårt att hitta tillräckligt med praktikplatser för dessa elever.  

Susanne Lindholm Henningsson (KD) har 5 yrkanden i initiativet:  

1. Att återkoppling enligt ovan ska formaliseras och tydligt informeras ut till 
berörda. 

2. Att ljudöverföringar mellan tak och väggar, samt ventilation och 
temperatur ska åtgärdas. 
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3. Att cykelstölder ska förebyggas på effektivaste sätt. 
4. Att hitta ett samarbete mellan Tullängsskolans praktiska program och de 

kommunala fastighetsbolagen, för att ta större eget ansvar för sina och 
kanske även andra skolors lokaler. 

5. Att identifiera flaskhalsar gällande praktikplatser och utbildade APL-
handledare, och åtgärda dessa. 

Bemötande av ledamotsinitiativ 
Avseende återkoppling till berörda kan det vara problematisk då frekvensen på 
möten inte är så hög och elevrepresentanterna varierar. Det tas upp med 
ansvariga rektorer för forum för samråd. Förslag att besluta om hur och av 
vem återkoppling sker då ärendet behandlas samt protokollföra detta. 

Både förvaltningen och kommunen som helhet försöker ha en restriktiv 
hållning kopplat till lokaler; att vi bara gör det som är mest elementärt för att 
freda kostnader från den verksamhet som ska bedrivas i lokalerna.  

När det gäller lokalanpassningar hanteras dessa inom ramen för den ordinarie 
lokalförsörjningsprocessen alternativt inom det årliga arbetet med 
behovsanalys för lokaler. Rektorer har möjlighet att förmedla behov till 
förvaltning och om anpassningarna betraktas som relevanta lyfts de in i 
processen med LFA och fastighetsägaren. Rektorerna kan också lyfta åtgärder 
direkt med fastighetsbolagen om det är sådant som åligger fastighetsägaren 
enligt gränsdragningslistorna.  

Sådant som är kopplat till vissa myndighetskrav, exempelvis ventilation och 
temperatur, så ingår det i fastighetsägarens ansvar att upprätthålla de grundkrav 
inom de gränsvärden som är angivna. När det gäller ljudklassning kan det 
variera utifrån lokal, men om det inte går att bedriva skolverksamhet i lokalerna 
ska även det förmedlas.  

Frågan om säkerhet och trygghet kring cykelparkeringar diskuteras i centrala 
lokalforum. Inte minst utifrån att förekomsten av mer stöldutsatta el-cyklar 
ökat i stor utsträckning. Det gäller både elev- och personalcyklar. Här inväntar 
vi en central princip för hur vi ska förhålla oss, så att vi inte bara bekostar en 
åtgärd i taget. Frågan om kameraövervakning är likaså en 
kommunövergripande process som behöver föregå egna beslut hos varje 
förvaltning och verksamhet.  

Att nyttja Tullängsgymnasiets elever för lokalrelaterade arbetsuppgifter har 
prövats och det fungerar i vissa fall. Lämpligheten av detta i det enskilda 
projektet kan alltid diskuteras, men både verksamheter och fastighetsägare har 
sett svårigheter i att låta detta ersätta det ordinarie arbetet med 
lokalanpassningar, kopplat till både utförande och ansvar.  

Arbetet med praktik- och APL-platser hanteras inom ramen för lokalt 
programråd och Vård- och omsorgscollege. Stöd från förvaltningen kan 
erbjudas. 

Beslutsunderlag 
- Ordförandes skrivelse daterad 2024-02-05 
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- Initiativ från Susanne Lindholm Henningsson (KD) om att förbättra 
arbetsmiljön för eleverna  

Förslag till beslut 
Ordförandes förslag till Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden: 

1. Initiativets första yrkande avslås. 

2. Initiativets andra yrkande är besvarat. 

3. Initiativets tredje yrkande är besvarat. 

4. Initiativets fjärde yrkande avslås. 

5. Initiativets femte yrkande avslås. 

Yrkande 
Susanne Lindholm Henningsson (KD) yrkar bifall till initiativet.  

Gunilla Werme (L) yrkar bifall till initiativets första, fjärde och femte 
yrkanden.  

Proposition 
Ordförande Christopher Hedbom Rydaeus (M) finner att det finns tre förslag, 
det vill säga ordförandes förslag, Susanne Lindholm Henningssons (KD) 
yrkande och Gunilla Wermes (L) yrkande.  

Ordföranden föreslår en propositionsordning där respektive förslag till beslut 
hanteras ett i taget genom acklamation. Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden godkänner 
propositionsordningen. 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra genom acklamation och finner att 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar enligt ordförandes förslag. 

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

1. Initiativets första yrkande avslås. 

2. Initiativets andra yrkande är besvarat. 

3. Initiativets tredje yrkande är besvarat. 

4. Initiativets fjärde yrkande avslås. 

5. Initiativets femte yrkande avslås. 

Reservation 
Susanne Lindholm Henningsson (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån 
för eget yrkande.  

Gunilla Werme (L) och Levi Rönnberg (L) reserverar sig mot beslutspunkt 1, 4 
och 5 till förmån för Gunilla Wermes (L) yrkande.  
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Christer Johansson (SD) och Krister Rickardsson (SD) reserverar sig mot 
beslutet.  

§ 19 Projektet Din väg 
Ärendenummer: Gya 163/2023 
Handläggare: Bo Andersson, Madelene Lagerlöf 

Ärendebeskrivning 
Din väg är en verksamhet inom Ung Arena som riktar sig till unga vuxna som 
har en kriminell livsstil och bor i ett socioekonomiskt utsatt område i Örebro. 

Verksamhetens mål är att öka antalet ungdomar från socioekonomiskt utsatta 
områden som studerar eller arbetar. Förväntad effekt är att minska 
samhällskostnaden till följd av kriminalitet och öka samhällsvinsterna av att fler 
ungdomar inkluderas och bidrar till samhällsutvecklingen. Den förväntade 
nyttan är att öka förtroendet för myndigheter och andra samhällsaktörer hos 
ungdomarna inom målgruppen. 

Din väg implementeras i Ung Arenas verksamhet och arbetet fortsätter under 
2024. Verksamheten utökas med en ny målgrupp genom uppstarten av ett 
samarbete med 
GVI Örebro. 

Beslutsunderlag 
- Tjänsteskrivelse daterad 2024-02-01 
- Slutrapport – Din väg, daterad 2024-01-05 
- En utvärdering av projektet ”Din väg” – ett arbetssätt för att aktivera unga 
med en kriminell livsstil som varken arbetar eller studerar, Björn Johansson, 
John Brauer 
- Projektplan – Arbetsmarknadsambassadörer, daterad 2022-09-19 
- Presentation Din väg februari 2024 

Förslag till beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningens förslag till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden: 

- Information om verksamheten Din vägs arbete och resultat vid 2024 års 
nämndsammanträde i juni och i november, och därefter årligen vid 
sammanträdet i september.  

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

- Information om verksamheten Din vägs arbete och resultat vid 2024 års 
nämndsammanträde i juni och i november, och därefter årligen vid 
sammanträdet i september.  

§ 20 Årsberättelse med bokslut 2023 
Ärendenummer: Gya 16/2024 
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Handläggare: Annika Ramberg, Stefan Ask 

Ärendebeskrivning 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden har sammanställt en årsberättelse 
som innehåller analys av verksamheten samt ekonomiskt utfall för 2023. 

Sammantaget bedöms nämnden ha en god måluppfyllelse. Nämnden bedriver 
sitt grunduppdrag med tillräcklig kvalitet. Dock behöver ändamålsenliga och 
effektiva kombinationer av långsiktiga insatser fortsätta att utvecklas för att 
förbättra resultaten inom arbetsmarknad och delar av vuxenutbildningen där 
nämndens mål inte nås fullt ut. 

Nämndens ekonomiska utfall för 2023 visar en positiv avvikelse mot budget på 
93 448 tkr. Största delen av avvikelsen är hänförlig till utbetalningar av 
ekonomiskt bistånd. Antal hushåll i behov av ekonomiskt bistånd var lägre 
2023 jämfört med året innan vilket också inneburit lägre kostnader. Del av 
avvikelsen är också hänförlig att bosättningsuppdraget för personer inom 
ramen för massflyktsdirektivet klarats till lägre kostnad än erhållet statsbidrag 
samt tillfälliga vakanser.  

Beslutsunderlag 
- Årsberättelse 2023 GAN 
- Presentation årsberättelse 2023 GAN daterad 2024-02-12 

Förslag till beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningens förslag till Gymnasie- och  
arbetsmarknadsnämnden: 

1. Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden fastställer årsberättelse 2023. 

2. Årsberättelsen överlämnas till Kommunstyrelsen för vidare hantering. 

Yrkande 
Lars-Göran Hildor (V) yrkar avslag till förslag till beslut med hänvisning till 
Vänsterpartiets budget som lagts fram i Kommunfullmäktige.  

Proposition 
Ordförande Christopher Hedbom Rydaeus (M) finner att det finns två förslag 
till beslut, det vill säga Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningens förslag 
och Lars-Göran Hildors (V) yrkande. Ordförande ställer dessa mot varandra 
och finner att Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar enligt 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningens förslag.  

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

1. Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden fastställer årsberättelse 2023. 

2. Årsberättelsen överlämnas till Kommunstyrelsen för vidare hantering. 
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Susanne Lindholm Henningsson (KD), Gunilla Werme (L), Levi Rönnberg (L), 
Christer Johansson (SD) och Krister Richardsson (SD) avstår från att delta i 
beslutet.  

Reservation 
Lars-Göran Hildor (V) reserverar sig skriftligt mot beslutet till förmån för eget 
yrkande.  

§ 21 Information om skolresultaten från Skolverket 2023 
Ärendenummer: Gya 141/2024 
Handläggare: Markus Karlsson 

Ärendebeskrivning 
Nämnden får en fördjupad information om de kommunala gymnasieskolornas 
resultat från föregående läsår när det gäller andel elever med examen. 

Beslutsunderlag 
-Presentation Information om skolresultaten från Skolverket 2023 

Förslag till beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningens förslag till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden: 

-Informationen tas till protokollet. 

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

-Informationen tas till protokollet. 

§ 22 Information om kränkande behandling och 
disciplinära åtgärder 2023  
Ärendenummer: Gya 135/2024 
Handläggare: Simon Ekdahl 

Ärendebeskrivning 
Information om reglering och hantering av kränkande behandling och 
disciplinära åtgärder samt uppföljning av hanterade ärenden inom området 
2023. 

Beslutsunderlag 
- Presentation Kränkningar och disciplinära åtgärder 2023 

Förslag till beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningens förslag till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden: 

-Informationen tas till protokollet. 
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Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

-Informationen tas till protokollet. 

§ 23 Information om arbetsskador och tillbud 2023 
Ärendenummer: Gya 149/2024 
Handläggare: Ann-Kristin Norberg 

Ärendebeskrivning 
Nämnden får på sammanträdet en rapport angående arbetsskador och tillbud 
2023.  

Beslutsunderlag 
- Presentation arbetsskador och tillbud 2023 

Förslag till beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningens förslag till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden: 

-Informationen tas till protokollet. 

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

-Informationen tas till protokollet. 

§ 24 Respons på planeringsförutsättningar inför ÖSB 2025 
med plan för 2026–2028 
Ärendenummer: Gya 48/2024 
Handläggare: Stefan Ask 

Ärendebeskrivning 
Som ett inledande steg i beredningen inför Övergripande strategier och budget 
2025 med plan för 2026–2028 (ÖSB), fastställde Kommunstyrelsen 
planeringsförutsättningar för planperioden. Handlingen beskriver 
förutsättningar från omvärlden samt interna förutsättningar. Exempel på 
förutsättningar från omvärlden är ekonomiskt nuläge, befolkningsprognos, 
arbetsmarknad och flyktingmottagande medan interna förutsättningar 
exempelvis handlar om exploatering, kompetensförsörjning och digitalisering. 
Handlingen innehåller förslag på finansiella mål, preliminär resultatbudget, 
preliminära nämndramar samt bedömt effektiviseringsbehov.  

Utifrån de av Kommunstyrelsen fastställda planeringsförutsättningarna och 
övriga relevanta utgångspunkter – såsom nämndens egen analys av nuläge och 
framtid, nämndens grunduppdrag samt Kommunfullmäktiges styrning via ÖSB 
och andra strategiska styrdokument – beslutar nämnden om sin respons. 
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Responsen utgör nämndens formella bidrag inför ÖSB 2025 med plan för 
2026–2028, i enlighet med Kommunallagen 11 kap. 9 §.   

Beslutsunderlag 
- GAN Svar på planeringsförutsättningar 2025-2028 
- Planeringsförutsättningar  
- Presentation respons på planeringsförutsättningar daterad 2029-01-29 

Förslag till beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningens förslag till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden:  

- Respons på planeringsförutsättningar godkänns och överlämnas till 
Kommunstyrelsen för vidare hantering i planeringsprocessen inför ÖSB 2025 
med plan för 2026–2028.   

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar:  

- Respons på planeringsförutsättningar godkänns och överlämnas till 
Kommunstyrelsen för vidare hantering i planeringsprocessen inför ÖSB 2025 
med plan för 2026–2028.   

Susanne Lindholm Henningsson (KD), Gunilla Werme (L), Levi Rönnberg (L), 
Lars-Göran Hildor (V), Christer Johansson (SD) och Krister Richardsson (SD) 
avstår från att delta i beslutet.  

§ 25 Aktuell information  
Ärendenummer: Gya 87/2024 
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus, Nima Poushin 

Ärendebeskrivning 
Förvaltningsdirektör Nima Poushin och nämndens ordförande Christopher 
Hedbom Rydaeus ger aktuell information inom Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämndens ansvarsområde.  

Ingen information ges.  

Förslag till beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningens förslag till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden: 

-Informationen tas till protokollet. 

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

-Informationen tas till protokollet. 
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§ 26 Anmälan av delegationsbeslut under perioden den 1 
januari - 31 januari 2024 
Ärendenummer: Gya 40/2024 
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus 

Ärendebeskrivning 
Alla beslut fattade med stöd av delegation av tjänsteperson, ordförande, vice 
ordförande eller utskott ska anmälas till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden enligt 6 kap. 40 § kommunallagen (KL).  

Delegationsordningen för Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden antogs den 
12 januari 2023 och reviderades senast den 11 december 2023. 

Inför Gymnasie- och arbetsmarknadsnämndens sammanträde den 12 februari 
2024 redovisas beslut som fattats med stöd av delegation under perioden 1 
januari-31 januari 2024.  

Beslutsunderlag 
- Delegationslista verksamhet försörjning januari 2024 (Gya 34/2024) 
- Delegationslista Gya januari 2024 
- Protokoll Gya utskott försörjningsstöd 2024-01-15 
- Delegationsbeslut Skolskjuts fattade under januari 2024 (Gya 43/2024) 
- Delegationsbeslut Reseersättning fattade under januari 2024 (Gya 44/2024) 
- Delegationsbeslut Elevresor och inackorderingsbidrag fattade under januari 
2024 (Gya 45/2023) 
- Delegationsbeslut Målgruppstillhörighet anpassade gymnasieskolan fattade 
under januari 2024 (Gya 133/2024) 

Förslag till beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningens förslag till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden: 

-Anmälan av delegationsbeslut läggs till handlingarna.  

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

-Anmälan av delegationsbeslut läggs till handlingarna.  

§ 27 Anmälan av handlingar  
Ärendenummer: Gya 31/2024 
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus 

Ärendebeskrivning 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningen anmäler handlingar som 
inkommit och som bedöms relevanta för Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden att få kännedom om. Nämnden får även del av 
protokoll från Samverkan GAF och Forum för Samråd.  
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Beslutsunderlag 
- Beslut från Myndigheten för yrkeshögskolan ändring av studerandeplatser 
Specialistundersköterska Demensvård, 2023-12-27 (Gya 17/2024) 
- Protokoll Samverkansgrupp GAF 2024-01-25  

Förslag till beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningens förslag till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden: 

-Anmälan läggs till handlingarna.  

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

-Anmälan läggs till handlingarna.  

§ 28 Övrig fråga från Susanne Lindholm Henningsson (KD) 
om flödet från grundskolan till gymnasiet 
Ärendenummer: Gya 178/2024 
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus 

Ärendebeskrivning 
Susanne Lindholm Henningsson (KD) väcker en övrig fråga om flödet från 
grundskolan till gymnasiet.  

Frågan avser hur flödet och relationerna mellan grundskolan och gymnasiet 
kan förbättras för att exempelvis gymnasiet ska få tillräckligt med underlag för 
en elev som ska börja på Introduktionsprogrammet (IM). 

Frågeställaren räknar upp ett antal problem exempelvis sekretessregler, 
bristande underlag för samtycke och tidsbrist och frågar hur man arbetar 
strukturellt för att åtgärda problemen. Frågeställaren frågar också om hur lång 
man kommit med förslaget att erbjuda sysselsättning för elever som bedöms 
inte kunna tillgodogöra sig utbildning inom IM. 

Beslutsunderlag 
-Övrig fråga från Susanne Lindholm Henningsson (KD) om flödet från 
grundskolan till gymnasiet 

Yrkande 
Christopher Hedbom Rydaeus (M) yrkar att frågan skickas på beredning och 
besvaras på ett kommande nämndsammanträde.  

Proposition 
Ordförande Christopher Hedbom Rydaeus (M) finner att det endast finns ett 
förslag till beslut, det vill säga ordförandens eget yrkande, och finner att 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar enligt detta.  
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Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

- frågan skickas på beredning och besvaras på ett kommande 
nämndsammanträde.  

§ 29 Övrig fråga från Susanne Lindholm Henningsson (KD) 
om hemlöshet och vräkningar 
Ärendenummer: Gya 179/2024 
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus 

Ärendebeskrivning 
Susanne Lindholm Henningsson (KD) väcker en övrig fråga om hemlöshet 
och vräkningar.  

Frågan avser hur förvaltningen arbetar mot hemlöshet och att förebygga 
vräkningar, särskilt där barn är inblandade.  

Beslutsunderlag 
-Övrig fråga från Susanne Lindholm Henningsson (KD) om hemlöshet och 
vräkningar 

Yrkande 
Christopher Hedbom Rydaeus (M) yrkar att frågan skickas på beredning och 
besvaras på ett kommande nämndsammanträde. 

Proposition 
Ordförande Christopher Hedbom Rydaeus (M) finner att det endast finns ett 
förslag till beslut, det vill säga ordförandens eget yrkande, och finner att 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar enligt detta.  

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

- frågan skickas på beredning och besvaras på ett kommande 
nämndsammanträde.  

§ 30 Övrig fråga från Susanne Lindholm Henningsson (KD) 
om förberedelser på Artificiell Intelligens (AI) 
Ärendenummer: Gya 180/2024 
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus 

Ärendebeskrivning 
Susanne Lindholm Henningsson (KD) väcker en övrig fråga om hur 
förvaltningen förbereder sig på Artificiell Intelligens (AI).  

Frågan avser hur långt förvaltningen kommit för att använda AI, vilken 
potential AI har för att effektivisera, om medarbetarnas kompetensutveckling 
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inom AI samt hur utbildningsutbudet i egen regi förbereds för en framtida 
arbetsmarknad under påverkan av AI.  

Beslutsunderlag 
-Övrig fråga från Susanne Lindholm Henningsson (KD) om förberedelser på 
Artificiell Intelligens (AI) 

Yrkande 
Christopher Hedbom Rydaeus (M) yrkar att frågan skickas på beredning och 
besvaras på ett kommande nämndsammanträde. 

Proposition 
Ordförande Christopher Hedbom Rydaeus (M) finner att det endast finns ett 
förslag till beslut, det vill säga ordförandens eget yrkande, och finner att 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar enligt detta.  

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

- frågan skickas på beredning och besvaras på ett kommande 
nämndsammanträde.  

§ 31 Övrig fråga från Gunilla Werme (L) och Levi Rönnberg 
(L) om redovisning av ogiltig frånvaro inom gymnasiet, 
Komvux och SFI 
Ärendenummer: Gya 181/2024 
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus 

Ärendebeskrivning 
Gunilla Werme (L) och Levi Rönnberg (L) väcker en övrig fråga om 
redovisning av ogiltig frånvaro inom gymnasiet, Komvux och Svenska för 
invandrare (SFI).  

Frågan avser önskemål om att nämnden får en regelbunden redovisning årligen 
av den ogiltiga frånvaron, även långtidsfrånvaro för gymnasiet och Komvux 
inklusive Svenska för invandrare (SFI).  

Beslutsunderlag 
- Övrig fråga från Gunilla Werme (L) och Levi Rönnberg (L) om redovisning 
av ogiltig frånvaro inom gymnasiet, Komvux och SFI 

Yrkande 
Christopher Hedbom Rydaeus (M) yrkar att frågan skickas till 
ordförandeberedningen och besvaras på nästa nämndsammanträde den 18 
mars.  
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Proposition 
Ordförande Christopher Hedbom Rydaeus (M) finner att det endast finns ett 
förslag till beslut, det vill säga ordförandens eget yrkande, och finner att 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar enligt detta.  

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

- frågan skickas till ordförandeberedningen och besvaras på nästa 
nämndsammanträde den 18 mars.  

§ 32 Initiativ från Gunilla Werme (L) och Levi Rönnberg (L) 
om mer insyn i friskolornas verksamhet och resultat 
Ärendenummer: Gya 182/2024 
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus 

Ärendebeskrivning 
Gunilla Werme (L) och Levi Rönnberg (L) har den 12 februari 2024 lämnat in 
ett initiativ om mer insyn i friskolornas verksamhet och resultat.  

Enligt initiativet är det både nationellt och kommunalt viktigt med mer insyn i 
de fristående gymnasieskolorna gällande betygsresultat och verksamhet. 
Initiativet föreslår att de fristående gymnasieskolornas betygsstatistik ska 
redovisas för Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden samt att Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden ska starta igång ett projekt för att få mer insyn i de 
fristående gymnasieskolorna.  

Beslutsunderlag 
-Initiativ från Gunilla Werme (L) och Levi Rönnberg (L) om mer insyn i 
friskolornas verksamhet och resultat 

Yrkande 
Christopher Hedbom Rydaeus (M) yrkar att initiativet skickas till 
ordförandeberedningen för beredning och tas upp på nästa 
nämndsammanträde den 18 mars.  

Proposition 
Ordförande Christopher Hedbom Rydaeus (M) finner att det endast finns ett 
förslag till beslut, det vill säga ordförandens eget yrkande, och finner att 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar enligt detta.  

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

- initiativet skickas till ordförandeberedningen för beredning och tas upp på 
nästa nämndsammanträde den 18 mars. 
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§ 33 Svar på övrig fråga från Susanne Lindholm 
Henningsson (KD) om besparingar på Komvux  
Ärendenummer: Gya 183/2024 
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus 

Ärendebeskrivning 
Susanne Lindholm Henningsson (KD) väcker en övrig fråga om besparingar 
på Komvux. 

Frågan avser att nämnden får en uppdatering om vad som händer på Komvux 
med anledning av medias skriverier om besparingar på Komvux. 

Ordförande Christopher Hedbom Rydaeus (M) och förvaltningsdirektör Nima 
Poushin besvarar frågan. -  Det är lägre elevantal på ett antal kurser på 
Komvux och ett arbete pågår för att anpassa verksamheten efter det. Det finns 
ett besparingsbeting på 2 mkr men också ett generellt behov av att effektivisera 
verksamheterna för att hushålla med nämndens resurser 

Beslutsunderlag 
Muntlig information 

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

-Frågan är besvarad.  

§ 34 Svar på övrig fråga från Susanne Lindholm 
Henningsson (KD) om riktlinjen 80-90-100  
Ärendenummer: Gya 184/2024 
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus 

Ärendebeskrivning 
Susanne Lindholm Henningsson (KD) väcker en övrig fråga om riktlinjen 80-
90-100. 

Frågan avser hur förvaltningen arbetar med arbetar med riktlinjen 80-90-100 
för personer som närmar sig pension och vill trappa ned. Frågeställaren 
förklarar att riktlinjen ger under vissa förutsättningar ger möjlighet för 
medarbetare att gå ner till 80 % av sin tjänst men behålla 90 % av lönen och 
100% tjänstepensionsavsättning. Frågeställaren undrar om det finns en 
gemensam tolkning om vilka medarbetare som kan få möjligheten eller om det 
är upp till rektor och om det i så fall finns risker för godtycklighet.  

Förvaltningsdirektör Nima Poushin besvarar frågan. - Riktlinjen utgör 
möjlighet att erbjuda medarbetare. Det finns inte risk för godtyckliga 
bedömningar men det kanske inte alltid blir enhetligt. Det kan upplevas som 
orättvist för den enskilda medarbetaren. 
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Beslutsunderlag 
Muntlig information 

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

-Frågan är besvarad.  



                                                               Datum:  2024-02-12 Reservation  
                                                               Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden   

Vänsterpartiet Örebro kommun 
 
 

6. Årsberättelse med bokslut 2023  

Vänsterpartiet har för 2023 lagt ett eget budgetförslag som 
skiljer sig från styrande partier (S, M, C). Då 
verksamhetsberättelsen inte är baserad på Vänsterpartiets 
budget kan vi inte heller ta ansvar för det rådande ekonomiska 
läget eller ställa oss bakom den. Hade vår budget varit gällande 
hade verksamhetsberättelsen sett annorlunda ut. Vi från 
Vänsterpartiet anser därför att förslag till beslut ska avslås.     
    
I Vänsterpartiets förslag till budget Ett Örebro För Alla för 2023 
har vi, till skillnad mot då styrande partier, satsat mer pengar 
inom område gymnasie- och arbetsmarknad. Exempel på 
satsningar är ett miljöjobbcenter i Kvinnersta, ett 
aktivitetscenter i Vivalla, stärkt elevhälsa samt 
försörjningsstödstillägg.  
 
 
För Vänsterpartiet  
 
 
 
 
 
 
Lars-Göran Hildor 
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